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Voorwoord 

Na een vanwege diverse wisselingen binnen onze fractie roerig verlopen 2023 zijn we 

2024 vol goede moed ingegaan met 4 raadsleden, 1 burgerraadslid en een nieuwe 

wethouder in het college. In oktober 2024 kregen we versterking met de komst van 

Niels Tournoij als burgerraadslid. We hebben ons dit jaar gelukkig vooral kunnen 

richten op de inhoud van ons raadswerk en daar zijn we blij mee.  

Een jaar ook waarin de gemeenteraadsverkiezingen van 2026 al een beetje hun 

schaduw vooruit beginnen te werpen. Daarbij de nodige aandacht binnen onze lokale 

partij voor landelijke ontwikkelingen in de samenwerking tussen PvdA en GroenLinks. 

Voornamelijk een bestuursaangelegenheid, maar ook als fractie krijgen we daar 

natuurlijk wat van mee. We merken bij onze Open Inlopen dat deze goed worden 

bezocht door steeds meer betrokken leden. En dat vinden we alleen maar fijn.  

We hebben er opnieuw voor gekozen het jaar te beschrijven van maand tot maand. Bij 

alle items wordt met links verwezen naar de artikelen op onze website die wij of 

partijleden over het betreffende onderwerp schreven. We schrijven over grote maar 

ook over kleine zaken die voor ons in 2024 belangrijk zijn geweest. 

De fractie van PvdA-GroenLinks Vught, Helvoirt en Cromvoirt 

Ton van der Vossen, Kim Dorna, Robin van Dijk, Rob Duijghuisen, Femke van de Ven 

en Niels Tournoij  

De Vughtse Politiek van maand tot maand 

Januari 2024 

➢ Nieuwjaarsbijeenkomst 
 

Traditiegetrouw trappen bestuur en fractie 
het nieuwe jaar af met een nieuw-
jaarsbijeenkomst bij Oud-Zuid. De borrel op 
13 januari wordt voorafgegaan door een 
bijeenkomst waarbij we in partijverband de 
uitslag van de Tweede Kamerverkiezingen 
van 21 november 2023 analyseren. 
Analyses op initiatief van een van onze 

leden vormen de basis voor een gesprek. We bekijken de landelijke, maar ook 
de lokale resultaten. Teleurstelling over de onverwacht grote winst van de PVV, 
blijdschap over de groei van onze gezamenlijke partijen met maar liefst 16 % 
lokale nieuwe leden.  
 
Verkiezingsuitslag geanalyseerd - PvdA-GroenLinks door Lucas Middelhoff 

 
➢ N65 in de reprise 

 
Eind december 2022 alweer heeft de Raad van State de plannen voor de 
ombouw van de N65 naar de prullenbak verwezen. In 2023 is op dit dossier 

https://www.pvda-gl.nl/verkiezingsuitslag-geanalyseerd/


3 

 

tamelijk stil gebleven. Maar nu staat het opnieuw op de agenda. Ter 
voorbereiding van dit agendapunt tijdens de raadsvergadering van 1 februari 
2024 schrijft Ton van der Vossen een terugblik op hoe het proces in grote lijnen 
is verlopen. Tevens ook een pleidooi om op korte termijn toch een aantal 
(tijdelijke) maatregelen te nemen om de N65 toch wat veiliger te maken.    
 
De N65 in de commissie (reprise) - PvdA-GroenLinks door Ton van der Vossen 
 

➢ Doorstart voor Starterslening Vught 
 
De Starterslening is in Vught in 2013 ingevoerd als steun in de rug voor 
jongeren, startende huishoudens en doorstromers om meer kans te hebben op 
de aankoop van een huis. In 2024 is het voor de genoemde doelgroepen nog 
altijd bijzonder moeilijk om een woning te kunnen kopen. Het voorstel van het 
college om nu € 1.000.000 te lenen bij de Bank Nederlandse Gemeenten om 
daarmee het Startersfonds aan te vullen werd in de commissievergadering van 
18 januari door iedereen van harte gesteund.  
 
Doorstart voor Starterslening Vught - PvdA-GroenLinks door Ton van der Vossen 
 

➢ Het Huis voor Vincent in Helvoirt 

In de commissievergadering van 18 
januari is gesproken over de vast-
stelling van het bestemmingsplan 
‘Huis voor Vincent’. Het betreft de 
herontwikkeling van de oude Dr. 
Landmanschool aan de Kastanjelaan. 
Het plan is om het oude school-
gebouw uit te breiden voor diverse 
maatschappelijke functies en de bouw 
van maximaal 19 (zorg)woningen. De voormalige directeurswoning wordt 
verbouwd en uitgebreid tot 4 woningen. Om deze ontwikkelingen mogelijk te 
maken is een bestemmingsplanwijziging noodzakelijk. Onze fractie stemt in met 
het bestemmingsplan.                                                                                                          

Het Huis voor Vincent in Helvoirt - PvdA-GroenLinks door Ton van der Vossen 

Februari 2024 

➢ Voorkeursrecht in relatie tot energietransitie 

De gemeente heeft op een aantal percelen een voorkeursrecht gevestigd. Dit 
met het oog op de mogelijke plaatsing van zonnepanelen, windmolens of 
andere voorzieningen die in het kader van de energietransitie noodzakelijk zijn. 
Dat proces is door de gemeente wat slordig uitgevoerd. Het gaat in totaal om 
ruim 1000 kadastrale percelen. Uiteindelijk blijkt dat dit bij 400 van die vlakken 
ten onrechte is gebeurd. Onze fractie heeft hierover haar ongenoegen geuit. We 
staan aan het begin van een kwetsbaar proces waarbij grote inspanningen 
moeten worden gedaan om aan de regionale energie-eisen te voldoen. Een 

https://www.pvda-gl.nl/de-n65-in-de-commissie-reprise/
https://www.pvda-gl.nl/doorstart-voor-starterslening-vught/
https://www.pvda-gl.nl/het-huis-voor-vincent-in-helvoirt/
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start van dat proces op een slordige manier is dan op zijn minst genomen niet 
erg handig. 

Voorkeursrecht in relatie tot energietransitie - PvdA-GroenLinks door Ton van der 
Vossen 

➢ Motie verduurzamen  schoolpleinen aangenomen 

Met vijf andere fracties dienen wij een motie 
in met als doel scholen en leerkrachten beter 
te ondersteunen en te faciliteren bij het 
dichter bij de natuur brengen van de kinderen 
op de basisschool. Uit onderzoek is gebleken 
dat kinderen in Nederland steeds verder af 
komen te staan van de natuur.  

De motie is aangenomen, alleen de VVD stemde tegen.                              

Motie verduurzamen  schoolpleinen aangenomen - PvdA-GroenLinks door Robin van 
Dijk 

➢ Beleidsnotitie Vrijkomende Agrarische Bebouwing 

In de commissievergadering van 22 februari 2024 staat de beleidsnotitie 
`Vrijkomende Agrarische Bebouwing gemeente Vught 2024' op de agenda. Met 
deze beleidsnotitie kiest Vught voor een nieuwe koers. Gebiedsgericht, met 
duidelijkheid over passende en niet passende vervolgfuncties. Met ruimte voor 
maatwerk en duidelijkheid over hoe het proces eruit ziet en welke stappen 
moeten worden doorlopen. Met het vaststellen van de beleidsnotitie ontstaat 
een helder afwegingskader voor ruimtelijke ontwikkelingen op vrijkomende 
agrarische bedrijfslocaties, met ruimte voor initiatieven passend in hun 
omgeving. Als PvdA-GroenLinks vinden we dat een goede zaak. Het 
buitengebied van Vught, Helvoirt en Cromvoirt is een uniek landschap. Doordat 
er geen grote ruilverkaveling heeft plaatsgevonden is het kleinschalige karakter 
behouden en dat moet zo blijven!  

Beleidsnotitie Vrijkomende Agrarische Bebouwing - PvdA-GroenLinks door Rob 
Duijghuisen 

➢ De N65 (het vervolg) 
 
De vorige bijdrage van Ton van de Vossen had als titel N65 in de reprise. Hij 
hoopt dat na de reprise de ‘grande finale’ komt maar ‘dat zal de werkelijkheid 
niet zijn’. Zo begint hij zijn artikel waarin hij uitlegt dat de Raad van State de 
plannen niet op basis van de inhoud heeft vernietigd, maar vanwege de 
stikstofproblematiek (en nog een paar wel oplosbare problemen). Op grond 
daarvan houdt het college voor de lange termijn vast aan het VKA+ ontwerp. 
Maar in de tussentijd moeten er ook wat ons betreft aanpassingen worden 
gedaan die de leefbaarheid en veiligheid vergroten. Een mede door ons 
ingediende motie om het college daartoe op te roepen en aan het einde van 

https://www.pvda-gl.nl/voorkeursrecht-in-relatie-met-energietransitie/
https://www.pvda-gl.nl/motie-verduurzamen-schoolpleinen-aangenomen/
https://www.pvda-gl.nl/beleidsnotitie-vrijkomende-agrarische-bebouwing/
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2024 met een plan van aanpak te komen wordt met één stem tegen 
aangenomen.  
 
De N65 (het vervolg) - PvdA-GroenLinks door Ton van der Vossen 

 
➢ Bestemmingsplannen  De Dijk 5-7 en Schoorstraat 8-10 Helvoirt 

In de commissievergadering van 22 februari hebben we ingestemd met 
bovengenoemde bestemmingsplannen. Over Het plan De Dijk 5-7 is het de 
uitvoering van toezeggingen die door de toenmalige gemeente Haaren zijn 
gedaan. Los van de inhoud vinden we dat bestuurlijke continuïteit - een 
toezegging is een toezegging - belangrijk is en hebben we ingestemd met dat 
plan. Het plan Schoorstraat levert één extra woning op. 

Uit de commissievergadering van 22 februari 2024 - PvdA-GroenLinks door Ton van 
der Vossen 

➢ De Kaderbrief Omgevingsdienst Brabant Noord (ODBN) 

In diezelfde vergadering hebben we ingestemd met de kaderbrief. Wel hebben 
we hier wat vragen bij gesteld. De dienst is blijkbaar van plan een soort van 
consultancy dienst op te richten. We vragen ons af wat die dienst daarmee wil 
doen. 

Daarnaast hebben we samen met de SP schriftelijke vragen gesteld naar 
aanleiding van een uitzending van DTV. In die uitzending bleek dat van alle 
overtredingen die geconstateerd zijn door de dienst er slechts in 7,5% van de 
gevallen een sanctie werd opgelegd. Dat lijkt ons onwaarschijnlijk laag. Daarom 
hebben we daar op 22 februari schriftelijke vragen over gesteld. De 
beantwoording daarvan op 19 maart heeft ons geen aanleiding gegeven daar 
verder op in te gaan.  

Uit de commissievergadering van 22 februari 2024 - PvdA-GroenLinks door Ton van 
der Vossen 

➢ Plaquette artikel 1 Grondwet 

Onze vraag om de tekst van de plaquette met artikel 1 
van de Grondwet te actualiseren is door de 
burgemeester positief beantwoord. De plaquette 
hangt bij de entree van het gemeentekantoor.  

Uit de commissievergadering van 22 februari 2024 - 
PvdA-GroenLinks door Ton van der Vossen 

 
 

 
 
 

https://www.pvda-gl.nl/de-n65-het-vervolg/
https://www.pvda-gl.nl/uit-de-commissievergadering-van-22-februari-2024/
https://www.pvda-gl.nl/uit-de-commissievergadering-van-22-februari-2024/
https://www.pvda-gl.nl/uit-de-commissievergadering-van-22-februari-2024/
https://www.pvda-gl.nl/uit-de-commissievergadering-van-22-februari-2024/
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➢ Ja-Ja ! 
 
Op ons initiatief is met ingang van 1 januari 2024 de nieuwe regeling voor het 
huis aan huis bezorgen van reclamedrukwerk van kracht geworden. 
Ongeadresseerd reclamedrukwerk mag vanaf die datum alleen bezorgd worden 
als er een ja-sticker op de brievenbus zit. Geen sticker is dus géén 
reclamefolder. Dit om papierverspilling tegen te gaan. Als blijkt dat het in de 
praktijk nog niet goed werkt hebben we het college gevraagd hier actie op te 
ondernemen. De toezegging is gedaan en heeft naar onze mening resultaat 
gehad.  

Uit de commissievergadering van 22 februari 2024 - PvdA-GroenLinks door Ton van 
der Vossen 

Maart 2024 

➢ Borden paddentrek óók bij de IJzeren Man 

 
Op diverse plaatsen binnen 
onze de gemeente zijn 
borden geplaatst om  
mensen erop te attenderen 
dat padden daar hun 
jaarlijkse oversteek maken. 
Echter niet rondom de 
IJzeren Man waar jaarlijks 
ook veel padden de weg 
oversteken.  
Daarom hebben wij in de commissievergadering van 21 maart 2024 het college 
gevraagd om ook langs de paden rond de IJzeren Man borden te plaatsen. De 
wethouder heeft toegezegd de borden te plaatsen. 
 
Borden paddentrek óók bij de IJzeren Man - PvdA-GroenLinks door Kim Dorna 

April 2024 

➢ Verhuizing Volkstuinen in de Gement 

Bij een onderzoek op het terrein van een volkstuinencomplex in de Gement is 
zodanig ernstig vervuilde grond aangetroffen dat het complex direct gesloten 
moest worden. Hoewel het om een aanzienlijk bedrag gaat (€260.000) hebben 
wij in de commissievergadering van 21 maart ingestemd met het voorstel deze 
vereniging te helpen met de verhuizing naar een andere locatie in de Gement. 
Voor alle partijen hamerstuk voor de raadsvergadering behalve voor de SP die 
middels een amendement voor een hogere vergoeding per gedupeerde tuinier 
wilde zorgen. Wat ons betreft een makkelijk manier van scoren voor de SP 
waarvoor zij verder geen steun kregen.  
 
Verhuizing Volkstuinen in de Gement - PvdA-GroenLinks door Ton van der Vossen 

https://www.pvda-gl.nl/uit-de-commissievergadering-van-22-februari-2024/
https://www.pvda-gl.nl/borden-paddentrek-ook-bij-de-ijzeren-man/
https://www.pvda-gl.nl/verhuizing-volkstuinen-in-de-gement/
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➢ Motie ‘Een leefbare Zandleij’ 

In de raadsvergadering van 4 april  stelt 
de fractie Samen Lokaal de 
waterkwaliteit van de Zandleij aan de 
orde met het verzoek aan het college 
om het waterschap te benaderen met de 
vraag snel iets te doen aan de 
waterkwaliteit. De Zandleij is voor de 
toekomst aangewezen als ecologische 
verbindingszone tussen het natte 
gebied bij de Loonse en Drunense 
duinen bij Tilburg aan de ene kant en de 
Moerputten bij 's-Hertogenbosch aan de 
andere kant. Een waterloop met allerlei 

vervelende stoffen is daar niet de goede weg voor. Vanzelfsprekend hebben wij 
de motie gesteund. Overigens heeft Waterschap De Dommel al besloten om de 
zuivering voor € 140 miljoen te verbouwen (en dus te verbeteren). 

Motie ‘Een leefbare Zandleij’ - PvdA-GroenLinks door Robin van Dijk 

➢ Bouwen Bouwen Bouwen ! 
 
Als nieuwe raadsleden binnen onze fractie ontvangen Robin van Dijk en Rob 
Duijghuisen voor de eerste keer een ‘Voortgangsrapportage woningbouw’. Zij 
zijn er eens goed voor gaan zitten en delen hun bevindingen met onze leden 
en kwamen tot de volgende conclusie:  

Wij delen de constatering in de voortgangsrapportage dat het ontwikkelen en 
bouwen van woningen versneld moet worden om uitvoering te geven aan de 
ambities van het bestuursakkoord. De opgelopen achterstand moet immers 
worden ingehaald. Ook zal meer sturing plaats moeten vinden op het bouwen 
in de juiste categorie. Wij maken ons zorgen over het achterblijven van de bouw 
van sociale huurwoningen en goedkope koopwoningen. De ambitie om ook 
werk te maken van tijdelijke woningen ondersteunen wij van harte. 

Bouwen Bouwen Bouwen ! - PvdA-GroenLinks door Rob Duijghuisen en Robin van Dijk 

Mei 2024 

➢ Vragen opslag kwartshoudende ballaststenen op werkterrein ProRail 
Bestevaer 

Naar aanleiding van de onrust onder bewoners van de Maarten Trompstraat 
over de opslag van mogelijk kankerverwekkende ballaststenen op het 
werkterrein van ProRail aan de Bestevaer heeft onze fractie technische vragen 
gesteld aan de gemeente. Uit de beantwoording bleek dat BAM werkt volgens 
protocol met voldoende beschermende maatregelen. Ook vragen we naar 
mogelijke overlast voor omwonenden op het gebied van geluid- en 

https://www.pvda-gl.nl/motie-een-leefbare-zandleij/
https://www.pvda-gl.nl/bouwen-bouwen-bouwen/
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parkeeroverlast bij het tijdelijke station. Deze vragen zijn naar onze mening 
voldoende geruststellend beantwoord.  

Vragen opslag kwartshoudende ballaststenen op werkterrein ProRail Bestevaer - PvdA-
GroenLinks door Rob Duijghuisen 

➢ Gedeelde zorgen bij PvdA-GroenLinks omtrent grootschalige opwek van 
zonne- en windenergie  

Donderdag 23 mei organiseerde de gemeente Vught een Open Vughtse 
Spreektafel over dit complexe onderwerp. Iedereen met ideeën of zorgen kon 
hier in gesprek met leden van alle fracties van de gemeenteraad. Naar 
aanleiding van deze bijeenkomst beschreef Robin van Dijk het grote dilemma 
voor PvdA-GroenLinks: we willen af van fossiele energie maar ook willen we de 
woonomgeving van mensen, de kwetsbare natuur en het resterende landschap 
in onze gemeente zoveel mogelijk sparen. PvdA-GroenLinks wil er alles aan 
doen om mens, natuur en landschap in onze kernen Vught, Helvoirt en 
Cromvoirt te ontzien, maar toch schone energie te gaan leveren. Laten we eerst 
nog eens goed gaan kijken wat er toch in regionaal of provinciaal verband 
mogelijk is, zoals de RES oorspronkelijk beoogde.  

Gedeelde zorgen bij PvdA-GroenLinks omtrent grootschalige opwek van zonne- en 
windenergie  - PvdA-GroenLinks door Robin van Dijk 

➢ Omgevingsvergunning 54 appartementen en bergingen hoek Hertoglaan 
en Van Sasse van Ysselstraat 

In de raadsvergadering van 16 
mei bespreekt de gemeentraad 
de  aanvraag voor een omge-
vingsvergunning voor de bouw 
van 54 appartementen op de 
hoek Hertoglaan/Van Sasse 
van Ysselstraat. De versnelde 
procedure die hierbij wordt 
voorgesteld verdient volgens 
ons geen schoonheidsprijs 
maar onze fractie heeft toch 
ingestemd. Onze fractie vindt het namelijk belangrijk dat de bouw van de 54 
sociale huurappartementen zo snel mogelijk start. Hiermee wordt met name 
voor jonge starters op de krappe woningmarkt de mogelijkheid geboden om 
tegen betaalbare prijzen in Vught te gaan wonen. Daarnaast worden in het 
gebouw 18 personen met een visuele beperking gehuisvest. 

Omgevingsvergunning 54 appartementen en bergingen hoek Hertoglaan en Van Sasse van 
Ysselstraat - PvdA-GroenLinks door Rob Duijghuisen 

 

 

https://www.pvda-gl.nl/vragen-opslag-kwartshoudende-ballaststenen-op-werkterrein-prorail-bestevaer/
https://www.pvda-gl.nl/vragen-opslag-kwartshoudende-ballaststenen-op-werkterrein-prorail-bestevaer/
https://www.pvda-gl.nl/gedeelde-zorgen-bij-pvda-groenlinks-omtrent-grootschalige-opwek-van-zonne-en-windenergie/
https://www.pvda-gl.nl/gedeelde-zorgen-bij-pvda-groenlinks-omtrent-grootschalige-opwek-van-zonne-en-windenergie/
https://www.pvda-gl.nl/omgevingsvergunning-54-appartementen-en-bergingen-hoek-hertoglaan-en-van-sasse-van-ysselstraat/
https://www.pvda-gl.nl/omgevingsvergunning-54-appartementen-en-bergingen-hoek-hertoglaan-en-van-sasse-van-ysselstraat/
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➢ Debat korte termijn maatregelen N65 

Op verzoek van D66 en onze fractie wordt de raadsinformatiebrief ‘Stand van 
zaken plan van aanpak korte termijnmaatregelen N65’ besproken in de 
commissievergadering van 30 mei. Zie ook onze eerdere artikelen over de N65 
eerder in dit jaarverslag. Wij vinden het onderwerp van een dermate groot 
belang dat we daar in de raad opiniërend over willen discussiëren met de 
raadsfracties en het college. In de commissie volgt een constructieve en 
levendige discussie. De raad heeft de wethouder een aantal zaken 
meegegeven om in te brengen in de stuurgroep N65. Wij hebben onder andere 
aangedrongen op snelheidsbeperking op de N65 binnen de bebouwde kom, 
bermbeveiliging met behoud van bomen in plaats van beperken en 
compenseren van kap en het beoordelen of verdiepte ligging bij Helvoirt alvast 
gerealiseerd kan worden.  

Debat korte termijn maatregelen N65 - PvdA-GroenLinks door Rob Duijghuisen 

Juni 2023 

➢ Campagne voeren voor de Europese verkiezingen 

Samen met partijgenoten hebben wij 
uiteraard ook meegedaan met het 
voeren van campagne voor de Europese 
verkiezingen die op 6 juni worden 
gehouden. Als GroenLinks-PvdA 
behaalden we een mooi resultaat als 
grootste partij in Vught maar ook 
landelijk.  

 

 

Campagne voeren voor de Europese verkiezingen - PvdA-GroenLinks door Fred de Man 

 

➢ Ledenavond Energietransitie 

Op dinsdag 4 juni 2024 komt een groep van 19 partijleden in Elzenburg bij elkaar 
om van gedachten te wisselen over de Vughtse energietransitie. Ook hierbij was 
onze fractie natuurlijk vertegenwoordigd en uiteraard Nino de Lange, onze 
wethouder en portefeuillehouder op dit dossier. In de discussie werd duidelijk 
dat het hoe dan ook een zware opgave zal zijn onze opgave te halen en dat met 
name het plaatsen van windmolens ook binnen onze partij niet onomstreden is.  

Impressie ledenavond Energietransitie - PvdA-GroenLinks door Fred de Man 

➢ Trots op de STOPPENDE Boer! 

Boeren die het licht hebben gezien verdienen hulde, (of toch minstens een lintje) 
en een fatsoenlijk pensioen. Robin van Dijk laat in een artikel zijn gedachten 

https://www.pvda-gl.nl/debat-korte-termijn-maatregelen-n65/
https://www.pvda-gl.nl/campagne-voeren-voor-de-europese-verkiezingen/
https://www.pvda-gl.nl/impressie-ledenavond-energietransitie/
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gaan over een droom waarin hij spandoeken met de tekst ‘Trots op de Boer’ 
verandert in ‘Trots op de stoppende boer”. Lees het artikel:  

Trots op de STOPPENDE Boer! - PvdA-GroenLinks door Robin van Dijk 

➢ Hoger budget voor viering 80 jaar vrijheid 

Voor de viering van 80 jaar vrijheid in oktober van dit jaar wordt door een aantal 
organisaties een mooi programma voor en door inwoners van onze kernen 
opgesteld. Het in de begroting 2024 opgenomen bedrag blijkt echter niet 
voldoende om alle activiteiten te kunnen bekostigen. Middels een motie die ook 
door ons mede is ingediend is uiteindelijk een hoger bedrag toegekend. Vught, 
Helvoirt en Cromvoirt kunnen zich opmaken voor een waardige viering van 80 
jaar leven in vrijheid. En daar doen wij graag aan mee ! 

Hoger budget voor viering 80 jaar vrijheid - PvdA-GroenLinks door Ton van der Vossen 

Augustus 2024 

➢ Raadsleden op de fiets door Helvoirt / Fiets- en voetpaden langs de N65 

Op donderdag 22 augustus hebben tien 
raads- en burgerleden een fietstocht 
door Helvoirt gemaakt. Namens onze 
fractie namen Kim, Robin en Rob aan de 
fietstocht deel. De volgende vier locaties 
in Helvoirt werden bezocht: Woonwijk 
Den Hoek, de Brandweerkazerne, 
Clubhuis Harmonie Kunst Adelt en in het 
kader van het VAB beleid een agrarisch 
bedrijf.  

In de commissievergadering van 29 
augustus vragen wij aandacht voor de slechte staat van fiets- en voetpaden 
langs de N65. In reactie op onze vraag wordt duidelijk dat niet de gemeente, 
maar Rijkswaterstaat hiervoor verantwoordelijk is. We krijgen de toezegging dat 
dit onder de aandacht van Rijkswaterstaat zal worden gebracht.  
 
Raadsleden op de fiets door Helvoirt - PvdA-GroenLinks door Rob Duijghuisen 

 
➢ Voortgang De Speeldoos 

 
Een steeds terugkerend onderwerp in de gemeenteraad. Het komt deze keer 
aan de orde naar aanleiding van een bezwaar dat De Speeldoos heeft 
aangetekend tegen het opgelegde voorkeursrecht van aankoop door de 
gemeente. Naar aanleiding hiervan komt de noodzaak van een snelle oplossing 
aan de orde. Althans voor wat betreft de tijdelijke huisvesting van de vele 
organisaties die nu nog van De Speeldoos gebruik maken maar die vanaf 1 
januari 2025 tijdelijk elders onderdak moeten krijgen. De toezegging van de 

https://www.pvda-gl.nl/trots-op-de-stoppende-boer/
https://www.pvda-gl.nl/hoger-budget-voor-viering-80-jaar-vrijheid/
https://www.pvda-gl.nl/raadleden-op-de-fiets-door-helvoirt/
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wethouder hiernaar te streven was voor onze fractie onvoldoende. Wij hebben 
hem gezegd dit streven te zien als een resultaatverplichting.  
 
Voortgang De Speeldoos - PvdA-GroenLinks door Ton van der Vossen 

September 2024 

➢ Programma grootschalige opwek gemeente Vught 

 

In de commissievergadering van 29 augustus komt het ‘Programma 
grootschalige opwek Vught’ aan de orde. Uiteraard geen hamerstuk, maar een 
bespreekstuk voor de raadsvergadering van 12 september. Ton van de Vossen 
schrijft hier namens de fractie diverse stukken over waarin hij de worsteling van 
de fractie met de aangegane verplichtingen beschrijft. Hoe kan je de 
energiedoelstellingen halen zonder al te veel beslag te leggen op de 
leefomgeving voor mens, flora en fauna? Dit leidt uiteindelijk in de 
raadsvergadering van 12 september tot een motie waarin het college wordt 
opgeroepen er bij de provincie op aan te dringen meer regie te nemen zodat 
keuzes worden gemaakt die acceptabel en uitlegbaar zijn. De motie is 
uiteindelijk unaniem aangenomen. Hiermee heeft onze wethouder Nino de 
Lange een stevig mandaat om te veld te gaan. 

Programma grootschalige opwek gemeente Vught - PvdA-GroenLinks door Ton van der 
Vossen 

Duurzame energie: De volgende stap is gezet maar..... - PvdA-GroenLinks door Ton van der 
Vossen  

➢ (Continuing story) De Speeldoos 

In de raadsvergadering van 12 september werd opnieuw gesproken over De 
Speeldoos. Het voorkeursrecht waarover we eerder in dit jaarverslag spraken 
blijkt na een aanvullende motivering definitief te zijn. Bij verkoop dient het 
bestuur van De Speeldoos het allereerst aan te bieden aan de gemeente. 
Tijdens diezelfde vergadering kwam een motie aan de orde waarin de PLV 
voorstelde de subsidie aan de Speeldoos ook in 2025 te continueren. Dit ging 

https://www.pvda-gl.nl/voortgang-de-speeldoos/
https://www.pvda-gl.nl/programma-grootschalige-opwek-gemeente-vught/
https://www.pvda-gl.nl/programma-grootschalige-opwek-gemeente-vught-2/
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in tegen een besluit dat de 
gemeenteraad eerder heeft 
genomen. Na discussie 
hierover wilde de PLV de motie 
aanhouden, maar zover kwam 
het niet. Gemeentebelangen 
kwam met een unicum door 
dezelfde motie als eigen motie 
in te dienen en in stemming te 
brengen. De motie werd met 
slechts één stem voor weggestemd. Deze gang van zaken stemt onze 
fractievoorzitter verdrietig: “Het moet me wel van het hart dat het wel tamelijk 
droevig is dat we blijkbaar deze wegen te bewandelen hebben. De politiek wordt 
er niet beter van, op inhoud niet, op beeldvorming naar buiten niet en de sfeer 
gaat er evenmin op vooruit.” Zijn complete verhaal lees je hier:  

(Continuing story) De Speeldoos - PvdA-GroenLinks door Ton van der Vossen 

➢ Stand van zaken voortgang woningbouw 

Op 17 september ontvangt de gemeenteraad de ‘voortgangsrapportage 
woningbouw najaar 2024. Onze fractie is behoorlijk tevreden over de stand van 
zaken maar heeft uiteraard ook opmerkingen. Er zouden deze raadsperiode in 
totaal 2000 woningen gebouwd worden. Naar het zich laat aanzien komen we 
uiteindelijk uit op een aantal van 1951 woningen. Daarover zijn we redelijk 
tevreden. Minder tevreden zijn we over de verdeling van de woningen naar 
soort: betaalbaar - middenduur -duur. In het coalitieakkoord is afgesproken dat 
we een verdeling van 45-45-10 in percentages gaan realiseren. De huidige 
stand van zaken is dat de verdeling 32-42-26 is. Dat vinden we zorgelijk en wat 
ons betreft een oproep aan het college tot een extra inspanning. Ook het 
segment sociale huur (slechts 17% van het totaal) heeft ons aanleiding gegeven 
het college op te roepen om samen met de woonstichtingen in te zetten op een 
groter deel sociale huur.  

Stand van zaken voortgang woningbouw - PvdA-GroenLinks door Ton van der Vossen 

➢ Torenstraat 13 Helvoirt (voormalig Boerenbond terrein) 

Naar aanleiding van vragen van onze fractie over het mogelijk niet doorgaan 
van woningbouwplannen aan de Torenstaat 13 in Helvoirt heeft het college 
uiteindelijk een voorkeursrecht weten te vestigen op dit perceel. Dit betekent dat 
de eigenaar het terrein bij verkoop eerst aan de gemeente moet aanbieden en 
dat de gemeente het eerste recht van koop heeft tegen een marktconforme prijs. 
Wij zijn blij dat dit terrein beschikbaar blijft voor de zo noodzakelijke woningbouw 
in Helvoirt.  

Torenstraat 13 Helvoirt (voormalig Boerenbond terrein) - PvdA-GroenLinks door Rob 
Duijghuisen 

 

https://www.pvda-gl.nl/continuing-story-de-speeldoos/
https://www.pvda-gl.nl/stand-van-zaken-voortgang-woningbouw/
https://www.pvda-gl.nl/torenstraat-13-helvoirt-voormalig-boerenbond-terrein/
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➢ Opvang Oekraïense ontheemden in de Guldenberg 

PvdA-Goenlinks is verheugd dat 
de gemeente in de Guldenberg 
een extra locatie heeft gevonden 
voor ongeveer 200 
opvangplekken voor Oekraïense 
ontheemden. Hiermee geeft 
Vught ruim invulling aan de 
oproep van het Rijk en neemt 
proactief verantwoordelijkheid. 
In de commissievergadering van 

26 september heeft PvdA-GroenLinks wel haar zorgen uitgesproken over het 
feit dat de Guldenberg ver gelegen is van voorzieningen als scholen, winkels 
openbaar vervoer en dergelijke. Wij hebben het college gevraagd aandacht te 
geven aan veilig vervoer van de schoolgaande kinderen en het vervoer in het 
algemeen.  

Opvang Oekraïense ontheemden in de Guldenberg - PvdA-GroenLinks door Rob 
Duijghuisen 

 

Oktober 2024 

➢ Welke krachtige persoonlijkheid is onze nieuwe burgemeester? 

Dit is de titel van de 
profielschets die op dinsdag 8 
oktober tijdens een extra 
raadsvergadering door de 
gemeenteraad is vastgesteld. 
De profielschets is een 
belangrijk instrument in de 
zoektocht naar de opvolger 
van Roderick van de Mortel. 
Deze heeft aangekondigd zijn 

functie op 1 april 2025 te zullen neerleggen. De profielschets is door Ton van 
der Vossen aangeboden aan de commissaris van de Koning in Noord Brabant, 
Mevrouw Ina Adema. Ton deed dat in zijn hoedanigheid van voorzitter van de 
vertrouwenscommissie. Voor verdere informatie lees:   

Welke krachtige persoonlijkheid is onze nieuwe burgemeester? - PvdA-GroenLinks 
door Fred de Man 

 

 

 

 

 

https://www.pvda-gl.nl/opvang-oekraiense-ontheemden-in-de-guldenberg/
https://www.pvda-gl.nl/welke-krachtige-persoonlijkheid-is-onze-nieuwe-burgemeester/
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➢ Niels Tournoij nieuw burgerraadslid voor PvdA-GroenLinks 

Tijdens de raadsvergadering van 10 oktober is Niels 
Tournoij geïnstalleerd als nieuw burgerraadslid voor 
onze partij. Niels woont nog niet zolang in Vught maar 
is al enige tijd betrokken bij onze fractie. Niels stelt zich 
aan onze achterban voor met het volgende stukje:  

Niels Tournoij nieuw burgerraadslid voor PvdA-GroenLinks - PvdA-GroenLinks door 
Niels Tournoij 

➢ Werkgroep Natuuradvies PvdA-GroenLinks 

Eind september heeft het partijbestuur de 
Werkgroep Natuuradvies ingesteld.  De 
werkgroep geeft de raadsfractie en de partij 
gevraagd en ongevraagd advies over 
onderwerpen die mogelijk effect hebben op de 
natuur in Vught. Namens de fractie neemt Robin 
van Dijk deel aan deze werkgroep. Voor meer 
informatie over de werkgroep en de 
samenstelling daarvan:  

 

 

 

Werkgroep Natuuradvies PvdA-GroenLinks - PvdA-GroenLinks door Johan Smeulders 

 

November 2024 

➢ Begroting 2025 vastgesteld 

Tijdens de commissievergadering van 31 oktober werd de programmabegroting 
2025 besproken. In de raadsvergadering van 14 november werd deze unaniem 
vastgesteld.  Onze inbreng in commissie en raad lees je in de volgende stukken:  

Begroting 2025 in de commissievergadering van 31 oktober - PvdA-GroenLinks door 
Rob Duijghuisen 

Begroting 2025 unaniem aangenomen - PvdA-GroenLinks door Ton van der Vossen 

 

 

 

https://www.pvda-gl.nl/niels-tournoij-nieuw-burgerraadslid-voor-pvda-groenlinks/
https://www.pvda-gl.nl/werkgroep-natuuradvies-pvda-groenlinks/
https://www.pvda-gl.nl/begroting-2025-in-de-commissievergadering-van-31-oktober/
https://www.pvda-gl.nl/begroting-2025-unaniem-aangenomen/
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➢ Mantelzorg in de gemeente Vught 

In deze raadsvergadering van 19 november werd onder ander de ‘notitie 
mantelzorgondersteuning 2024-2027’ besproken. We gaan naar een 
maatschappij waarin we niet meer zonder mantelzorgers kunnen. Zij helpen de 
zorgprofessionals en helpen de werkdruk in de zorg te verlagen. Tegelijkertijd 
kan het werk van een mantelzorger ook snel als zeer belastend en verplichtend 
aanvoelen. Belangrijke wijziging in het beleid is het stoppen met het uitreiken 
van de jaarlijkse cadeaubon aan mantelzorg en het daarvoor in de plaats 
inzetten van een functionaris (0,5 FTE) ter ondersteuning van mantelzorgers. 
Met het eerste waren we niet zo blij, met de inzet van extra ondersteuning wel.  

Mantelzorg in de gemeente Vught - PvdA-GroenLinks door Kim Dorna 

 

➢ Groen licht voor ontwikkelvisie terrein Voorburg 

Tijdens de raadsvergadering van 19 
november heeft de gemeenteraad 
unaniem ingestemd met de 
ontwikkelvisie en de samenwerkings-
overeenkomst voor het terrein Voor-
burg. Dit maakt de weg vrij voor het 
uitwerken van plannen van rond de 
900 woningen in diverse segmenten. 
De woningen worden ingepast in de 
parkachtige omgeving waarin ook 
zorgvoorzieningen en bedrijfsmatige 
activiteiten blijven bestaan. Wij 

hebben ons verheugd getoond over dit resultaat. Wel hebben wij aandacht 
gevraagd voor enkele punten van zorg ten aanzien de verkeersafwikkeling, de 
woningtypen en de vormgeving van de zgn. ‘Healthy Hotspot’. 

Groen licht voor ontwikkelvisie terrein Voorburg - PvdA-GroenLinks door Rob 
Duijhuisen 

➢ Als de nood hoog is!.......... 

.................Dan zit je in Vught best 
goed! In ieder geval als je naar een 
toile t zoekt in de openbare ruimte. 
Dat blijkt uit de lijst van de beste 
toiletgemeenten die jaarlijks door 
de Toiletalliantie  wordt 
gepubliceerd. Vught staat opnieuw 
op de eerste plaats als het om 
gemeenten in Brabant gaat. 
Landelijk staat Vught nu op de vijfde 
plaats. Regelmatig vroeg onze fractie de aandacht voor meer openbaar 
toegankelijke toiletten. Voor veel mensen met maag, lever, darmklachten is de 
bereikbaarheid van een toegankelijk toilet namelijk het verschil tussen erop uit 

https://www.pvda-gl.nl/mantelzorg-in-de-gemeente-vught/
https://www.pvda-gl.nl/groen-licht-voor-ontwikkelvisie-terrein-voorburg/
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trekken of thuisblijven. In Vught zijn er de afgelopen jaren steeds meer plaatsen 
gekomen waar mensen gratis of tegen een kleine vergoeding gebruik mogen 
maken van het toilet. Dit jaar nog zijn er in Vught twee zogenaamde 
natuurtoiletten geopend, één aan de boulevard van de IJzeren Man en één in 
het Kapellebos. 

Als de nood hoog is! - PvdA-GroenLinks door Fred de Man 

 

➢ Cursus Politiek Actief voor de gemeente Vught 

De gemeente Vught biedt haar inwoners een cursus aan van 5 bijeenkomsten 
onder de naam 'Cursus Politiek Actief voor de gemeente Vught'. De cursus 
wordt georganiseerd in samenwerking met Pro Demos. Onze fractie vindt dit 
een prima initiatief en heeft de cursus via website en sociale media ook 
gepromoot in de hoop dat veel inwoners van Cromvoirt, Helvoirt en Vught van 
dit aanbod gebruik zullen maken. 

Cursus Politiek Actief voor de gemeente Vught - PvdA-GroenLinks door Fred de Man 

December 2024 

 

➢ Evenementenbeleid Vught mag wat ambitieuzer 

Bij de commissievergadering van 28 
november kwam ons kersverse 
burgerraadslid Niels Tournoij voor het eerst 
aan het woord bij het agendapunt 
‘Beleidsvisie op evenementen’. In de 
beleidsvisie gaat het vooral om het 
vastleggen van evenementen locaties. In zijn 
betoog vraagt hij zich af waarom er in het 
centrum van Vught geen (biologische) 

weekmarkt is. Ook mist hij een inzet op duurzaamheidsaspecten in de beleids-
visie.  

Evenementenbeleid Vught mag wat ambitieuzer - PvdA-GroenLinks door Niels Tournoij 

 

➢ De subsidie en de lening voor de Speeldoos 

Een onderwerp dat volgens ons alleen verliezers kent: de vernieuwing van de 
Speeldoos. In dit jaarverslag is al vaker geschreven over dit onderwerp. Kort 
gezegd: de gemeente wil op de plek waar nu de Speeldoos ligt een nieuw 
sociaal cultureel centrum realiseren. Een gesloten samenwerkings-
overeenkomst is door partijen opgezegd. De gemeenteraad moet in de 
raadsvergadering van 12 december een besluit nemen over de terugvordering 
van een lening aan De Speeldoos. Dit besluit wordt genomen als voorgesteld. 

https://www.pvda-gl.nl/als-de-nood-hoog-is/
https://www.pvda-gl.nl/cursus-politiek-actief-voor-de-gemeente-vught/
https://www.pvda-gl.nl/evenementenbeleid-vught-mag-wat-ambitieuzer/
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Opnieuw maakt onze fractie zich grote zorgen over het uitblijven van een 
alternatieve locatie voor de gebruikers van De Speeldoos na sluiting op 1 januari 
2025.  

De subsidie en de lening voor de Speeldoos - PvdA-GroenLinks door Ton van der 
Vossen 

 

➢ Het Kwartier 

Ook de huisvesting van 
Kindcentrum Het Molenven is een 
repeterend item in dit jaarverslag. 
Er wordt opnieuw over gesproken 
in de commissievergadering van 
28 november en de raadsver-
gadering van 12 december. De 
scholen De Koningslinde en Het 
Molenven zijn sinds 2014 beide 
gevestigd in hetzelfde gebouw aan de Postweg, Het Kwartier genaamd. 
Uitbreiding van de Koningslinde op de bestaande locatie is niet mogelijk. Dat is 
uit uitvoerig onderzoek gebleken. De koers is daarom ingezet op het 
herhuisvesten van het Molenven op een andere locatie te weten een terrein aan 
de J.F. Kennedylaan. Ook wij ondersteunen deze oplossing omdat wij vinden 
dat er na zovele jaren een goede oplossing moet worden gevonden voor de 
schoolgaande jeugd. In de Raadsvergadering van 12 december is inderdaad 
besloten tot huisvesting van het Molenven op de J.F. Kennedylaan. Wel moet 
er nog aanvullend onderzoek worden gedaan naar de juiste positionering op dit 
terrein. Wel vinden wij het jammer dat een gebied met bestemming groen moet 
worden opgeofferd voor de bouw van een school. Maar het is in het belang van 
de herhuisvesting van deze school dat we deze keuze hebben gemaakt 

Het Kwartier - PvdA-GroenLinks door Ton van der Vossen 

Het Kwartier…. de kogel is door de kerk - PvdA-GroenLinks door Ton van der Vossen 

 

Tot Slot 

2024, een jaar waarin er weer veel is gebeurd. Een selectie van wat is gepasseerd 

hebben we in dit jaarverslag neergelegd. We hebben daarbij niet de pretentie compleet 

te  zijn. Veel activiteiten van raadsleden en dus ook van ons gebeuren achter de 

schermen. We proberen zoveel mogelijk ons gezicht te laten zien bij allerlei 

bijeenkomsten, evenementen en dergelijke. We plegen vele telefoontjes en schrijven 

brieven en mailtjes om ons nader te laten informeren en om beter in staat te zijn goede 

besluiten te nemen. Vorig jaar spraken we de hoop uit dat we de fase van het opstellen 

van visiedocumenten, startnotities, beleidsstukken achter ons konden laten om verder 

te gaan met uitvoeringsplannen waarmee we zouden kunnen ‘oogsten’. Op een aantal 

dossiers is dat zeker gelukt. Maar in het jaar 2025, het laatste volledige jaar vóór de 

https://www.pvda-gl.nl/de-subsidie-en-de-lening-voor-de-speeldoos/
https://www.pvda-gl.nl/het-kwartier-2/
https://www.pvda-gl.nl/het-kwartier-de-kogel-is-door-de-kerk/
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gemeenteraadsverkiezingen van 18 maart 2026 moeten en zullen er zeker nog 

resultaten worden ingeboekt.  

De fractie van PvdA-GroenLinks Vught, Helvoirt en Cromvoirt, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opgemaakt door Fred de Man voor de fractie van PvdA-GroenLinks Vught, Helvoirt en Cromvoirt 
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